
Fully automatic pre-stretch film rewinding machine
Pre-stretch film rewinding machine is mainly used for rewinding normal film and industrial pre-stretch film. Different drawing ratio can be acquired with different gear in the machine, and hence the film could be stretched to different thickness and width at the same time.

Features:
1) High degree of automation level, with PLC and HMI together with inverter control system. 

2) Easier to operate and inspect machine with both automatic and HMI. 

3) Loading and changing paper core, cutting and loading finished products, plus slicing and blanking, all can be finished automatically.
4)One single worker can operate two or three machines with conveyor at the same time. (Conveyor is the choice system, not included the machine)
全自动预拉伸复卷机
          用于工业拉伸膜预拉伸和普通复卷。配置不同的齿轮，可得到不同的拉伸比，膜可以被拉伸成不同的厚度和宽度。
 特点：
1、         PLC+人机界面+变频器控制系统，自动化程度高；
2、         人机界面手动及输入界面显示，易操作，方便故障检查；
3、         自动下管、更换卷芯、切割及落料；
4、         配置输送带（选购），可单人完成操作机器及成品装箱作业。
	型号Model
	HTR-E600

	母卷宽度Width Of Mother Roll
	Max600mm

	成品宽度Width Of Finish Roll
	300mm-600mm

	机械线速Speed
	600m/Min

	母卷直径Mother Roll Diameter
	Max 400mm

	子卷直径Finish Roll Diameter
	Max 180mm

	母卷纸芯Core Of Mother Roll
	3〞

	子卷纸芯Core Of Finish Roll
	3〞, 2〞,（纸管厚度≥4mm ，Thickness of paper core ≥4mm）

	机器尺寸 Dimension
	1450*1400*1500/mm

	机器重量 Net weight
	700KG
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